
F öreningsärende 
F öreniR1en Västernorrlands läns taxeringsfunktionärer 

höll sitt ordinarie årsmöte lördagen den 9 juni 1979 på Hotell Hallstaberget, 
Sollefteå. Årsmötet öppnades av föreningens ordförande som hälsade in
bjudna gäster, skattechefen Curt Nystedt, skattedirektören Sten Ruthberg 
och fögderichefen Lennart Wickman samt ett femtontal medlemmar hjärtligt 
välkomna. 

Att leda dagens förhandlingar valdes Harry Schön och som sekreterare för 
mötet Ivar Sjödin, Nyland. 

Sedan styrelse- och revisionsberättelse föredragits beviljades styrelsen an
svarsfrihet för verksamhetsåret 1978. Följande val förrättades: 

till ordförande omvaldes Harry Schön, Sollefteå, som ledamöter för 2 år 
omvaldes Carin Norgren, Sundsvall samt nyvaldes Sven A Svensson, Norr
bärke. 

I styrelsen ingår sedan tidigare val Ture Wiklund, Älandsbro, Sven Litt
mar, Timrå, Elis Sundqvist, Njurunda samt Arne Agnemo, Sollefteå. 

Till styrelsesuppleanter omvaldes Gustav Edström, Sollefteå och Sture 
Bergman, Nordingrå samt nyvaldes Kjell Lundberg, Bredbyn. 

Till revisorer omvaldes Birger Olsson och Gösta Fröberg, Sundsvall, som 
suppleant omvaldes Birgitta Magnusson, Alnö. 

Vid efterföljande styrelsemöte konstituerade styrelsen sig sålunda: Harry 
Schön ordförande, Ture Wiklund vice ordförande, Sven Littmar kassör. 

Till ombud vid TOR:s årsmöte 1979 valdes Harry Schön och Sven Littmar. 
Ordföranden lämnade kortfattad redogörelse för arvodesutfallet 1978 samt i 
stora drag för hur årets arvoden kommer att fördelas och utbetalas. 

Diskuterades bl a de blanketter som användes i taxeringsarbetet varvid 
kontrolluppgifterna rönte största intresset och ett flertal förslag till ändringar 
och förtydliganden gjordes, även till blankett 1 framfördes förslag till 
ändringar. 

Sten Ruthberg svarade på frågor och lovade föra vidare till RSV de förslag 
och synpunkter som kunde anses genomförbara. 

Skattechefen Curt Nystedt höll ett intressant anförande och berörde därvid 
1972 års skatteutredning, företagsskatteberedningens förslag samt produk
tionsfaktorskatten som f när under utredning. 

För medföljande familjemedlemmar var anordnad utflykt till den riksbe
kanta Tomteverkstaden på Remsle, ett arrangemang som blev mycket upp
skattat. I övrigt lämnades tillfälle att bese Sollefteå vackra natur. Årsmötet 
fattade beslut om att nästa årsmöte avhålles i Örnsköldsvik i början av juni 
1980. Väl mött där! 

Årsmötet avslutades med middag på Hotell Hallstaberget. 
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